
Referat fra møde i ”Sikkerhed og tryghed”. 

 

• Hvor langt er vi? 

Maja: Ang. lys i busskur. Kommunen vil ikke opsætte lys i busskuret. Busbrugere opfordres til at 

bruge reflekser og lygter.  Maja vil undersøge om der findes ” noget med solceller”, som kan lyse op 

ved busskuret om morgenen. 

Steen: Hjertestarter – har indsendt ansøgning til Trygfonden igen. 

Ebbe: Rampen – har kontaktet havnemester desangående. Han melder tilbage, at vi selv skal 

renholde rampen. Vi kunne godt ønske et skilt opsat ved rampen med teksten ”Glat rampe”.  

Hanne tager det op i Tilgængelighedsrådet, for at høre om noget kan gøres. 

Vejudvidelse- Ebbe tager fat i Vej og park igen, da der ikke er sket yderligere på dette område siden 

sidst. 

•  Nabohjælp: man skal tilmelde sig via Trygfonden til nabohjælp. Anne prøver at være med i 

lodtrækning om skilt til at stille op i byen. (har efterfølgende fundet ud af at fristen var den 5. sept. 

– så desværre) 

• Gadelys: Gruppen har vedtaget at beboerne i Sottrupskov spørges om deres syn på gadebelysning. 

Steen og Anne går rundt og spørger beboerne. Så afventer vi svar, og arbejder videre derfra. Vi kan 

evt.  spørge ind til, om der er nogle, der har andre ideer til Gruppen ”Sikkerhed og tryghed”. 

Dette arbejde skal være færdig inden jul. 

• Evt.  

Sikkerhedsudvalget har fået henvendelser ang. parkerede biler på veje og i kryds. Man mener, der 

kan opstå farlige trafikale situationer 

 

Næste møde hos Steen den 13. nov. kl. 19. 

 

Ref. Anne 18.09 2018 

 


